
                                    Zápisnica   zo   zasadnutia Obecného 
                             zastupiteľstva č. 2/2011 obce  Svederník, 
                                      konaného dňa 14.2.2011 
Prítomní:    Ing. Beniač, p. Koraus, Ing. Chrustová, Harmečný, Ing. Králik, Ing. Majerčák, 
Maruna, Mgr. Mazúr,  
Hostia: Ing. Blažeková 
Program podľa pozvánky zo dňa 14.02.2011 
 

1. Otvorenie zasadnutia:                                                                                                         
Starosta privítal prítomných poslancov 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice:                                                        
Overením boli poverení: p. Koraus, Ing.Králik 

            Zapisovaním bola poverená: p. Kocianová 
            Schválenie programu: 
            Starosta požiadal o schválenie programu zastupiteľstva 02/2011: 
            Za: 8 
            Proti: 0 
            Zdržalo sa: 0 
            Voľba návrhovej komisie: predseda: Roman Harmečný   
 
            Hlavná kontolórka obce informovala o plnení rozpočtu na rok 2010  s výsledkom -    
            Schodok vo výške 13 236,58  pokryté z finančných prostriedkov rezervného fondu. 
            Ekonómku obce podrobne informovala položky plnenia výdavkov  z roku 2010. 
            Predsedkyňa finančnej komisie požiadala o zoznam vyčíslenia vyplatených  odmien     
            pracovníkom obce v roku 2010 do budúceho zastupiteľstva. 
            Starosta obce na základe finančných nákladov na el. energiu verejného osvetlenia  
            požiadal členov OZ o prehodnotenia nutnosti celoročného svietenia. Pán Maruna      
           skonštatoval, že oproti predchádzajúcim rokom, rok 2010 bol v obvode hodnotený ako   
           obvod s nižším počtom  páchania trestnej činnosti. Všetci členovia OZ súhlasia  
           i naďalej svietiť celú noc. 
           Úlohy vyplývajúce z prehodnotenia plnenia rozpočtu: 

- Pripraviť predbežnú finančnú analýzu príjmov a výdavkov na rok 2011 s cieľom 
zistenia výsledku hospodárenia a ďalšieho využitia financií na akcie v obci 
a budovanie infraštruktúry v obci. 

- Prehodnotiť poistné zmluvy uzatvorené s obcou  cieľom zníženia výdavkov 
            Mgr. Milan Mazúr požiadal hlavnú kontrolórku o predloženie Plánu kontrolnej                
            činnosti, ktorý po vyzvaní doložila.    
 
      3.    Mgr. Milan Mazúr oboznámil prítomných o pripravovanej akcii „Osláv 100. Výročia   
            narodenia Mons. Antona Boteka“ dňa 20.02.2011 v kaplnke sv Štefana vo Svederníku.  
            Zároveň predložil požiadavky na organizačné zabezpečenie oslavy.      

4.  Rôzne:   
- Poslanci apelujú na ukončenie spracovania dodatku k nájomnej zmluve 

s Reštauráciou Janka Donátová 
- Pán Harmečný predložil požiadavku na riešenie chodníka pre peších v časti obce 

Zarieč, ktorého realizácia bola už odsúhlasená v minulých rokoch      
    
Zapísal:     p. Božena Kociánová  
 
Overil:       Ing. Pavol Králik, p. Anton Koraus 



                                
 


